

Nobutake Gohdo
VP, Client Engagement and Service Delivery,
Japan

Rimini Street[®]
Engineered for Support[™]



Nobutake Gohdo ist dafür verantwortlich, dass alle Kunden in Japan durch die Nutzung der Support-Services von Rimini Street größtmöglichen Erfolg und Zufriedenheit erlangen. In diesem Zusammenhang ist er für die regionalen Service Delivery-Techniker und Enterprise Account Manager zuständig.

Vor seiner Tätigkeit bei Rimini Street hatte Gohdo Senior Management-Positionen bei Citrix, Oracle und SAP inne. Bei Citrix fungierte er als Senior Manager, Product Readiness and Technical Support. Bei Oracle war er als Director, Oracle on Demand, tätig und zuständig für die Service-Bereitstellung. Als Vice President, Active Global Support Japan, bei SAP war Gohdo für ein Team von 150 Mitarbeitern verantwortlich, welches Software-Support lieferte und wichtige Accounts verwaltete.

Nobutake Gohdo erwarb einen Bachelor in Präzisionsmaschinenbau am College of Science and Technology der Nihon University in Tokio, Japan.

MEDIA CONTACT:

Michelle McGlocklin
mmcglocklin@riministreet.com

WORLDWIDE HEADQUARTERS

3993 Howard Hughes Parkway
Suite 500
Las Vegas, Nevada 89169 USA

ABOUT RIMINI STREET, INC.

Rimini Street is the leading independent provider of enterprise software support services. The company is redefining enterprise support services with an innovative, award-winning program that enables Oracle and SAP licensees to save up to 90 percent on total support costs over a decade, including saving 50 percent on their annual support fees. Clients can remain on their current software release without any required upgrades or migrations for at least 15 years after switching to Rimini Street. Hundreds of clients, including global, Fortune 500, midmarket, and public sector organizations from across a broad range of industries have selected Rimini Street as their trusted, independent support provider.

